



Ref: AK099/A05/280/NK/2014
Date: 20 October 2014

المرجع: AK099/A05 /280/NK/2014
التاريخ: ٢٠ أكتوبر ٢٠١٤م

Ms. Wafa Al Zadjali
Director Information Center
Muscat Securities Market
P O Box 3265 Ruwi P C 112
Sultanate of Oman

الفاضلة/ وفاء الزدجالي المحترمة
مدير مركز المعلومات
سوق مسقط للأوراق المالية
ص.ب. ٣٢٦٥، الرمز البريدي: ١١٢
سلطنة عمان

After Compliments,

تحية طيبة و بعد،

Sub: Board Resolutions

الموضوع: قرارات مجلس الإدارة

Al Kamil Power Company SAOG (the "Company") is pleased to advise the Muscat Securities Market and the investors' community that the Board of Directors met today, the 20 October 2014, at 9.15 am and the following decisions were taken:

يسر شركة الكامل للطاقة (ش.م.ع.ع.) إفادة سوق مسقط للأوراق المالية والمستثمرين الكرام أن مجلس الإدارة قد اجتمع في تمام الساعة التاسعة والرابع من صباح اليوم ٢٠ أكتوبر ٢٠١٤م ، حيث تم إتخاذ القرارات التالية:

1. The Board of Directors approved the Company's unaudited financial accounts for the nine months ended September 2014.

١- وافق مجلس الإدارة على الحسابات المالية غير المدققة للتسعة أشهر المنتهية في سبتمبر ٢٠١٤م.

The Company has earned a net profit of RO 1.233 million (US\$ 3.206 million) for the nine months ended September 2014, 49% lower than the net profit for the same period in 2013, which was RO 2.426 million (US\$ 6.309 million), mainly due to the taxation impact arising from Company's cognizance of the developments taking place in the course of the Company's tax assessments for the years 2011- 2013 by the Secretariat General of Taxation and the following important matters arising there from:

وقد حققت الشركة أرباحاً صافية قدرها ٢٣٣،١ مليون ريال عماني (٣،٢٠٦ مليون دولار) للتسعة أشهر المنتهية في سبتمبر ٢٠١٤م ، أقل بنسبة ٤٩% من صافي الأرباح لنفس الفترة من العام ٢٠١٣م ، والتي بلغت ٤٢٦،٢ مليون ريال عماني (٦،٣٠٩ مليون دولار أمريكي)، ويرجع ذلك أساساً إلى تأثير الضرائب الناشئة عن إدراك الشركة للتطورات التي تجرى في سياق الربط الضريبي للشركة للسنوات ٢٠١١م - ٢٠١٣م من قبل الأمانة العامة للضرائب و التالي هي المسائل الهامة الناتجة من جراء ذلك:

- I. The stand taken by the tax department in respect of Royal Decree 54/2000 (which bestows 5 years' tax exemption) effectively denies a substantial tax benefit to the company.
- II. The Company was advised through a letter from the Secretary General of Taxation to pursue appellate process prescribed under the Omani tax laws and seek redress.
- III. Previously, in the light of the tax advice received, the Company had not made any provision for taxation in its previously prepared and published financial statements.
- IV. The Company robustly believes that it is entitled to the tax exemption benefit envisaged in the Royal Decree 54/2000 and will seek the rightful redress through the tax appellate process.
- V. However, as a prudent course of action, the company has made an additional provision for taxation amounting to RO 1.359 million (US\$ 3.530 million) in the unaudited financial statements of the nine months ended September 2014.

- أ - ان موقف دائرة الضرائب فيما يتعلق بالمرسوم السلطاني رقم ٢٠٠٠/٥٤ (والذي يمنح خمس سنوات إعفاء ضريبي) يحرم الشركة فعلياً من منافع ضريبية .
- ب - استلمنا خطاباً من الأمانة العامة للضرائب تنصحننا فيه بالمضي قدماً في إجراءات الطعن طبقاً للقوانين الضريبية العمانية للحصول على حقوقنا.
- ج - وفي السابق، وبناء على المشورة الضريبية التي استلمناها، فإن الشركة لم تقم بعمل أي مخصص ضريبية في قوائمها المالية التي تم إعدادها ونشرها سابقاً.
- د - إن الشركة تعتقد إعتقاداً صارماً بأنها تستحق إعفاء ضريبي طبقاً لأحكام المرسوم السلطاني رقم ٢٠٠٠/٥٤ وستسعى إلى إثبات حقها من خلال الطعن الضريبي.
- و - ومع ذلك قامت الشركة بعمل مخصص ضريبي إضافي بمبلغ ١،٣٥٩ مليون ريال عماني (٣،٥٣٠ مليون دولار أمريكي) في القوائم المالية غير مدققة للتسعة أشهر المنتهية في سبتمبر ٢٠١٤م.



2. The Board of Directors has approved the tariff proposals submitted to Oman Power and Water Procurement Company SAOC (OPWP) for the proposed extension of the Power Purchase Agreement for the period May 2017 to Dec 2020.

٢ - وقد وافق مجلس الإدارة على مقترحات التعرفة المقدمة إلى الشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه ش.م.ع.م للتمديد المقترح لاتفاقية شراء الطاقة للفترة مايو ٢٠١٧ حتى ديسمبر عام ٢٠٢٠.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،


Navneet Kshbekar
Chief Executive Officer



نافنيت كازبيكر
الرئيس التنفيذي

C.C.

1. Issue & Disclosure Department
Capital Market Authority
P O Box 3359
Ruwi Postal Code 112
Sultanate of Oman
2. Director General
Muscat Depository & Securities
Registration Co. (SAOC)
P O Box 952,
Ruwi Postal Code 112,
Sultanate of Oman

نسخة الى:
١- مدير دائرة الإصدار والإفصاح المحترم
الهيئة العامة لسوق المال
ص.ب: ٣٣٥٩ رب: ١١٢
روى , سلطنة عمان

٢- المدير العام المحترم
شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م.
ص.ب: ٩٥٢، الرمز البريدي: ١١٢
روى , سلطنة عمان